
Jaarverslag Medezeggenschapsraad Schooljaar 2021-2022 

 

Vergaderplanning: 

1. 23 september 2021 

2. 22 november (indien nodig) Afgelast ivm coronadrukte 

3. 11 jnauari – online korte bespreking GMR punten ivm Corona 

4. 9 februari 

5. 4 april 

6. 9 juni – verplaatst naar 14 juni 

7. 12 juli – extra vergadering nog open punten 

 

1. Vergadering 23 september 2021 

• OR vraagt om verhoging bijdrage voor het schoolreisje. We gaan 

hiermee akkoord en de verhoging van € 2.50 wordt doorgevoerd. 

• Update personeel wordt doorgenomen, vooral met betrekking tot 

zwangerschappen en vervanging tijdens ouderschapsverlof. Basispool 

heeft dit nu opgelost maar zorgelijke ontwikkeling lijkt dat er geen 

reactie op vacatures kwamen. BMT maakt een plan van aanpak bij 

langdurige afwezigheid zonder vervanging. 

• Helaas zien we ook een dalende trend in het aantal leerlingen. Dit is al 

langer aan de gang. We brainstormen voor ideeën om het 

leerlingenaantal weer stijgend te krijgen. 

• Nieuwe taakverdeling MR wordt besproken voor dit jaar. 

• Corona is nog een terugkerend item op de agenda. Voor dit schooljaar 

tot nu toe weinig coronagevallen. 

• Schoonmaak is ook een terugkerend item op de agenda. Wederom 

nieuwe medewerker, school zit er bovenop. Zonder concierge blijven 

sommige klussen liggen, oproep bij ouders heeft niet altijd respons. 

• Beslissingen via WhatsApp gaan we niet meer doen. Dan liever een 

korte online meeting met elkaar zodat we het onderwerp kunnen 

bespreken. 

• GMR adviesaanvragen besproken, zoals vakantieregeling. 

• Functiegebouw GMR vinden we lastig. We weten niet precies waar we 

nu mee in moeten stemmen en leggen onze vragen neer bij de GMR. 

2. Vergadering 22 november afgelast ivm corona 

 

3. Vergadering 11 januari 2022 

• Deze vergadering ging deels door. Door Corona en de verlengde 

kerstvakantie, ziektes en dergelijke zagen we dat het volgende 

vergadermoment al begin februari gepland stond. We besloten om de 

GMR stukken voor instemming te bespreken en de rest door te 

schuiven naar de meeting in februari. 



4. Vergadering 9 februari 2022 

• Subsidie schoolplein laatste update. Architect en leerlingenraad hebben 

met elkaar gesproken over wensen en voorstellen. Subsidies wordt 

door Directie achteraangegaan. En alle ideeën omtrent geld inzameling 

zijn welkom. Er wordt nog een bijeenkomst gepland om buurt en 

ouders te betrekken. 

• Corona Update: Door veel zieke collega’s wordt met man en macht 

geprobeerd alle groepen te bemannen, dit vaak wel ten koste van 

onderwijsassistent uren. Per geval wordt gekeken naar de beste 

oplossing. 

• Werkplan is aangepast. We schuiven nog iets in de jaarplanning maar 

is verder akkoord gegeven. MR reglement moet ook worden aangepast.  

• Binnen de GMR en RvT zijn er vele ontwikkelingen. We bespreken deze 

in zover dat mogelijk is.  

• We bespreken de punten van de GMR. Hebben nog enkele vragen 

omtrent de toegezegde laptops voor leraren, wanneer deze uiteindelijk 

komen. 

5. Vergadering 4 april 2022 

• Aantal groepen komend schooljaar naar aanleiding van leerlingenaantal 

is 9 groepen. Brigit vraagt ons toestemming voor 10 groepen door NPO 

gelden hiervoor in te zetten. We stemmen in. 

• We bespreken de begroting en nemen de cijfers door.  

• Er wordt ingestemd met het concept vakantierooster en studiedagen.  

• Esther (intern begeleidster) komt ons een update geven over de 

opbrengstresultaten op schoolniveau. Een helder verhaal. Er is door het 

team meteen actie ondernomen op die punten waarbij het landelijk 

gemiddelde net niet gehaald is. 

• Schoolfruit was niet best afgelopen periode. We bespreken dit en willen 

EU schoolfruit graag feedback geven. Dit is inmiddels ook gedaan en 

komend jaar krijgen we wederom schoolfruit. De periode is aangepast 

en we gaan er bovenop zitten qua kwaliteit en diversiteit. 

• Verkiezingen MR leden wordt besproken en in data uitgezet. 

  



6. Vergadering 14 juni 2022 

• Leraren zijn weer meer zichtbaar op schoolplein. Wordt als erg positief 

ervaren. Studiedagen zijn naar ouders gecommuniceerd. Ze waren iets 

anders dan het concept maar Brigit heeft dit toegelicht. 

• Groepsindeling wordt bekend gemaakt. We nemen helaas afscheid van 

Meester Dennis, zowel als leraar en als PMR lid. Hij gaat uit het 

onderwijs. 

• Mogelijk starten we in januari met een 3e kleutergroep. Wellicht 

bekostigd uit de NPO gelden. 

• Tevredenheidsonderzoek was erg positief, zowel vanuit de ouders als 

vanuit de leerlingen. Een aantal punten kwam hierin naar voren en die 

zijn direct door het team opgepakt. 

• Evaluatie werkdrukmiddelen. Positieve reactie vanuit het team, dus 

plan wordt doorgezet. 

• Wederom komt uit de OR de vraag voor verhoging schoolreis bijdrage. 

Begin dit jaar ook verhoogd. Vraag wordt gesteld of alle ouders dit 

betalen en zo niet, hoeveel % niet. We stellen deze vraag en bespreken 

op de volgende vergadering of we met verhoging akkoord gaan. 

• Er worden vragen gesteld over IEP toets uitslagen. Directie geeft uitleg 

en geeft hierbij ook aan dat de extra inzet van onderwijsassistenten 

heel goed heeft gewerkt. 

7. Vergadering 12 juli 2022 

• Esther is uitgenodigd voor de vergadering en geeft toelichting bij de 

cito uitslagen van de toetsweken in juni. We zijn erg tevreden met de 

resultaten maar blijven goed inzetten op de al ingeslagen weg en 

begrijpend lezen blijft een speerpunt. 

• Jaarplan De Vlieger, het team heeft in werkgroepen de punten voor 

komend jaar vastgesteld en in een tijdlijn in het jaarplan gezet.  

• NPO wordt vooral ingezet op personeel en we stemmen in met de 

plannen. 

• We stemmen in met een voorstel om de kosten voor een Wishcollect 
abonnement met de school te delen voor de penningmeester voor het 

innen van de ouderbijdrage. En we stemmen ook in met een verhoging 
van de ouderbijdrage voor de schoolreisjes. 

• MR verkiezingen: Ilse is niet herkozen en neemt afscheid. 2 nieuwe 
ouders zullen plaatsen nemen in de MR. Ook Dennis neemt afscheid, 
Sonja zal hem vervangen in het nieuwe schooljaar. 

• GMR Structuur wijzigt. Ze zijn aan het zoeken naar een nieuwe 
structuur. Iemand van de school moet aanwezig zijn, maar deze 

persoon hoeft niet in de MR te zitten.  
• Sponsorloop geld dat is binnengehaald is super voor het nieuwe groene 

schoolplein.  

• Schoonmaak evaluatie: school is tevreden met hoe het nu gaat. 
 

 


